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1. INTRODUCTION

引言

1.1. The FXTM Welcome Bonus Promotion for Sep-Oct 2024 (hereinafter referred to
as the "Promotion") is applicable to new clients as determined by FXTM (specific
media clients are not eligible, including clients assigned under IB & Affiliates, see
Clause 2 for details). By participating in this Promotion, you agree to be bound by
the following terms and conditions (hereinafter referred to as the "Terms").

富拓2024年9月-10月迎新优惠活动（以下简称“活动”）适用于由FXTM富拓决定的
特选新客户（特定媒体客户及代理商及网络联盟商名下的客户不适用，详见条款2
）。参加本次活动即表示您同意受以下条款和条件的约束（下简称“条款”）。

1.2. The Promotion Period starts at 00:01 MT Platform Time on Sep 10th, 2024, and
ends at 23:59 on Oct 31th, 2024 (hereinafter referred to as the "Promotion
Period").

活动期由MT平台时间2024年9月10日0点01分开始至10月31日23点59分止（以下
简称“活动期”）。

1.3. Clients participating in this Promotion have the opportunity to receive the "FXTM
Welcome Reward" in accordance with Clause 4 of the Promotion Terms and other
terms and conditions.

参加本次活动的客户有机会获得根据本次活动条款4及其他条款和条件所规定的
“FXTM迎新奖赏”。

1.4. This promotion is only available for clients in the Greater China region.

本活动仅适用大中华地区客户参与。

2. ELIGIBILITY CRITERIA

资格标准

To participate in this Promotion, you must meet the following conditions:

为参加本次活动，您须满足以下条件：

2.1. You are eligible to open an account with the Company;

您有资格在本公司开设账户；

2.2. You have never made a first deposit with FXTM prior to the start of the Promotion;

您在活动开始前从未在FXTM富拓进行过首次入金；
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2.3. You must meet the participation requirements (see Clause 3 for details) to be
considered successfully registered;

您需要满足参与方式的要求（详见条款3）方可视为成功报名；

3. WAY OF PARTICIPATION

参与方式

3.1. All new clients participating in this Promotion must complete the registration and
first deposit of their FXTM MyFXTM account by October 31th, 2024, and scan the
QR code on the promotion landing page to follow the official FXTM WeChat
service account (WeChat name: FXTM Assistant). They must bind their MyFXTM
account with their WeChat account.

所有参加本次活动的新客户须于2024年10月31日前完成富拓MyFXTM账户的注册
並首次入金，并扫描活动落地页对应活动二维码，关注富拓官方微信服务号（微信
名：富拓助手），并将MyFXTM账号和微信绑定。

3.2. Clients who already have a MyFXTM account and have not made their first
deposit before Sep 10th, 2024 can also directly scan the QR code on the
promotion landing page to bind their MyFXTM account to their WeChat account.

已经拥有MyFXTM账户，且于2024年9月10日前并未进行首次入金的客户，也可以
直接扫描活动落地页对应活动二维码，将MyFXTM账号和微信绑定。

3.3. All new clients participating in this Promotion must reply with "202409" in the
official FXTM WeChat service account (WeChat name: FXTM Assistant) to
indicate acceptance of these terms and conditions (hereinafter referred to as
"Acceptance").

所有参加本次活动的新客户须在富拓官方微信服务号（微信名：富拓助手）中回复
“202409”以表示已接受本条款和条件(以下简称“接受”)；

3.4. Participation Requirements:

参与要求

3.4.1. This promotion is only available for clients in Greater China (Region. specific
media clients and clients assigned under IB & Affiliates are not eligible)

本活动只适用用大中华地区用户参与，特定的媒体和IB联盟用户不适用。

3.4.2. Clients need to meet both 7DD and trading requirements within 90 days
after first deposit.
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客户需要满足首次入金后7天的入金要求以及90天内交易要求。

3.4.3. During the Promotion Period the client can participate in any other
applicable and unexpired promotions announced by FXTM. Please note that
if a client participated in more than one promotion, then FXTM will review
the client’s trading volume (lots) fulfillment in the chronological order of the
client’s participation order.

在活动期内，客户可以参加FXTM富拓举办的其他适用的、未过期的优惠活

动。请注意，客户若同时参与多个活动，在审核客户的交易量是否满足某一

活动要求时，将按照客户参与活动的时间顺序进行审核。

3.4.4. Eligible trades are not applicable to all stocks CFDs and cash equities
products.

合资格的交易不适用于股票CFD及现货股票产品。

4. PROMOTION TERMS

活动奖励规则

4.1. The rewards for this Promotion are set based on the first deposit and qualifying
trade volume requirements as follows:

本次活动按首次7天入金及合资格交易量要求对应奖励设置如下：

Initial Deposit: the total deposit amount made by the eligible clients in the first 7 days
since the first deposit date.

7天入金要求：指合资格客户自首次入金日期起的前7天内所存入的总金额。

minimum NV Requirements: the total eligible notional trading value (USD) made by the
client within 90 days after the first deposit date.

90天交易要求：指客户在首次入金日期后90天内完成的合资格合约名义价值交易总额（美
元）。
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Note: Rewards will be rounded up

特别说明：奖励会以整数形式发放，小数点后会进行四舍五入统计。

4.2. After meeting the first deposit and trading volume requirements of the event, new
customers participating in this event will receive event rewards in their registered
MyFXTM USD wallet according to the following schedule.

在满足活动首次入金和交易量要求后，参与本次活动的新客户将可根据以下时间表
在其注册的MyFXTM美元钱包中获得活动奖励。

First Round Reward

第一轮奖励

Second Round
Reward

第二轮奖励

Third Round
Reward

第三轮奖励

Final Round
Reward

第四轮奖励

Distribution Time:
Third week of Oct
2024 ( 14th Oct
-18th Oct )

发放时间：2024年10
月第三星期（10月14
日-10月18日）

Distribution Time:
Third week of Nov
2024 ( 11th Nov
-15th Nov )

发放时间：2024年11
月第三星期（11月11
日-11月15日）

Distribution Time:
Third week of Jan
2025 ( 13th Jan
-17th Jan )

发放时间：2025年1
月第三星期（1月13
日-1月17日）

Distribution Time:
Third week of
Feb 2025 ( 10th
Feb -14th Feb )

发放时间：2025年
2月第三星期（2月
10日-2月14日）

4.3. A qualifying trade is defined as a complete round trip trade (opening and closing a
position). Only trades where both the opening and closing times exceed 5 minutes
will be counted towards the trade volume. Hedging trades will not be counted;

合资格交易形式为：一手/一笔合资格交易指开仓、平仓一个来回的完整交易。只有
开仓和平仓且开仓时间超过 5分钟的交易才会被计入交易手数。同时做多做空不会
被计入交易手数/笔数；

4.4. All new clients can receive the promotion reward only once and cannot participate
or receive rewards multiple times;
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所有参与本次活动的新客户能且仅能领取一次活动奖励，不可重复参加或领取；

4.5. FXTM reserves the right to disqualify any new clients from receiving the event
reward without prior notice under the following circumstances:

若出现下列情况，FXTM富拓有权撤销参加本次活动的新客户的获奖资格，无需提
前通知：

4.5.1. A breach of these Terms occurs;

违反本条款和条件；

4.5.2. FXTM has reasonable grounds to believe a misuse of the Promotion;

FXTM富拓有合理的理由相信活动被滥用；

4.5.3. The Client acts in bad faith and/or abusively and/or fraudulently and/or in a
manner that is not in line with this Promotion and applicable Terms.

客户不诚实和/或滥用和/或欺诈和/或以不符合本适用条款的方式行事。

5. MISCELLANEOUS

其他事项

5.1. FXTM reserves the right, as it in its sole discretion deems fit, to alter, amend,
suspend, cancel, or terminate the Promotion. In the event of modifying the Terms,
FXTM shall give such notice to the client as be required by applicable legislation.
Under no circumstances shall FXTM be liable for any consequences of any
alteration, amendment, suspension, cancelation, or termination of the Promotion.

FXTM富拓保留在自由裁量认为适当的情况下变更、 修正、中止、取消或终止本次
活动的权利。如需修改本条款，富拓应根据适用法律的要求向客户发出通知。在任
何情况下， 富拓不对由于活动的更改、修正、中止、取消或终止造成的任何结果负
有责任。

5.2. Any indication or suspicion of fraud, manipulation, cash-back or bonus or swap
arbitrage, or other forms of deceitful or fraudulent activity in a client’s Account or
multiple account with FXTM or otherwise related or connected to the rewards shall
nullify all transactions carried and/or profits or losses garnered therein.

若有任何迹象或FXTM富拓怀疑客户账户或多个账户或其他与奖金相关的账户中存
在欺诈、操控、返现或奖金或互换套利或其他形式的欺骗或欺诈活动，所有已执行
的交易和/或由此产生的利润或亏损均无效。

5.3. FXTM reserves the right, at its sole discretion, to disqualify any individual that
FXTM suspects misuses or attempts to misuse this promotion, violates these
Terms and/or any agreement in force with FXTM by canceling all orders and all
profits of such client. FXTM reserves the right to cancel the reward if FXTM
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suspects any reward grant arbitrage or any abuse or attempted abuse of the
Campaign and the Client has opened a position. In these cases, FXTM is not
responsible for any consequences resulting from the withdrawal of the rewards.

FXTM富拓保留，在其自由裁量情况下，取消滥用或试图滥用本活动、违反本条款
和/或FXTM富拓任何有效协议的客户参加活动的权利，取消此类客户所有定单和所
有利润。如果FXTM富拓怀疑客户有任何奖励套利或任何滥用或试图滥用活动的行
为且客户已建仓，FXTM富拓保留撤回奖励的权利。在这些情况下。 FXTM富拓不负
责由于奖励取消造成的任何后果。

5.4. Notwithstanding the English language of this document, the Chinese wording shall
be the binding version in the event of any discrepancy between the two
languages.

尽管本文件采用了英文和中文两种语言，但在两种语言出现不一致的情况下，均以
中文版本为准。
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